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Abstract (en)
[origin: US2015053785A1] A device for producing artificial snow includes: elements (100) for producing a central jet (101) consisted by a first fluid
chosen among air or water; elements (110) for producing a peripheral jet (111) consisted by a second fluid chosen among water or air and different
from the first fluid; and nucleation elements (120) for the production of at least one nucleation jet (121). The elements for producing the central jet
and the elements for producing the peripheral jet are arranged in such a manner that the opposite contours (103, 114) of their respective jets each
define a generating line, which opposite generating lines extend parallel or at least approximately parallel to each other; moreover, the nucleation
elements (120) are distributed over the external periphery of the elements (110) for producing the peripheral jet (111).

Abstract (fr)
L'invention concerne un dispositif pour produire de la neige de culture comprenant, - des moyens (100) pour produire un jet central (101) constitué
par un premier fluide choisi parmi l'air ou l'eau, - des moyens (110) pour produire un jet périphérique (111) constitué par un second fluide choisi
parmi l'eau ou l'air et différent dudit premier fluide, et - des moyens de nucléation (120) pour la production d'au moins un jet de nucléation (121).
Conformément à l'invention, les moyens de production du jet central et les moyens de production du jet périphérique sont agencés de telle sorte
que les contours (103, 114) en regard de leurs jets respectifs définissent chacun une génératrice, lesquelles génératrices en regard s'étendent
parallèlement ou au moins approximativement parallèlement l'une par rapport à l'autre ; en outre, les moyens de nucléation (120) sont répartis sur la
périphérie extérieure des moyens de production (110) du jet périphérique (111).
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